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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 

Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 

e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.  3115 /18.12.2024 
 

PROCES-VERBAL 

 

 Incheiat azi 18.12.2024,  în  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, 

stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.168/12.12.2024 , sedinta care a avut loc la 

sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 10.00, 

 La prezenta ședință au participat următorii consilieri:  Zatyko Stefan-Adalbert, Braun 

Laszlo, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Seres Ibolya, Disznos Hugo-Zoltan, Buzas 

Ioan-Nicolaie, Opre Viorel-Florian, Ponț Ioan-Gabor, Kovacs Alexandru-Lucian și Tamas 

Jozsef-Gergo.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Zatyko Jacint – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – secretar 

general,  
  

 

S-a constatat ca ședinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de 11 

consilieri în funcție.  

  

  Dl Kiss Stefan-Alexandru, presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat 

conducerea ședinței și  a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  proiectul 

ordinii de zi a sedintei ordinare, având următoarele propuneri: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data 

de 18.12.2024.     

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din 

data de 19.11.2024. 

             3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob, pe anul 2024. 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 

2025. 

   5.  Proiect de hotărâre privind privind aprobarea structurii rețelei școlare la nivelul 

UAT Sâniob  pentru anul școlar 2025-2026. 

            6. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi personali ai 

persoanelor cu handicap grav pentru anul 2025. 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului de drept 

al U.A.T. SÂNIOB în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară ECOLECT GROUP, să voteze aprobarea tarifelor pentru gestionarea 

deşeurilor aferente activităţilor pe fluxul deşeurilor municipale în judeţul Bihor, desfăşurate 

de operatorii: S.C. ECO BIHOR S.R.L., GIREXIM UNIVERSAL S.A., RER VEST S.A., S.C. 

SALUBRI S.A. și S.C. AVE ROMANIA S.R.L. 

8. Proiect de hotărâre privind asigurarea cofinanțării proiectului “Sprijin pentru 

pregătirea aplicației de finanţare  şi a documentațiilor de atribuire pentru proiectul regional 

de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din zona de nord vest a judeţului Bihor, în 

perioada 2014-2020 – etapa II”. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de amplasament si delimitare a 
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unor imobile din comuna Sâniob în vederea constituirii de numere cadastrale noi și înscrierea 

in CF a domeniului privat. 

10. Diverse. 

 

Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, rezultand Hotărârea nr.79.  

 

 La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar general a pus la dispozitia  consilierilor locali 

procesul verbal al ședinței extraordinare din 19.11.2024, pe care președintele de sedinta l-a supus 

spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, 

adoptandu-se Hotararea nr.80.  

 

 La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

comunei Sâniob, pe anul 2024,  
 Dl președinte de ședință invită la discuții. 

 Nu se inscrie nimeni, nu sunt alte obiectii sau propuneri. 

 Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 

Drept urmare, punctul trei al ordinii de zi a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 

abţineri, adoptandu-se Hotararea nr.81.  

 

 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor 

si taxelor locale pentru anul fiscal 2025, d-l primar prezintă raportul de specialitate și proiectul de 

hotărâre. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 

 Dl primar arată că impozitele au crescut doar cu rata inflației, obligație legală, respectiv 

cu 10,4%, care din calcule reiese că sumele nu sunt cu mult mai mari. Aspectul pe care trebuie să-l 

discutăm aici este majorarea taxei de salubrizare, care, după cum ați văzut și materialul de la punctul 

7, impune majorări la nivel de județ. Mai exact, A.D.I.Ecolect Group a întocmit o documentație de 

majorare a tuturor tarifelor aplicate de toți operatorii zonali de salubrizare, pe motivul că, începând 

cu 1 ianuarie 2025, salariul minim va crește la 4050 lei, fapt care va duce la cheltuieli mai mari. Am 

fost singurul din județ care m-am opus majorărilor, pe motivul că pentru a nu fi majorate tarifele, 

inițial s-a optat pentru reducerea frecvenței și asta ar fi trebuit să acopere toate cheltuielile. 

 Dl consilier Kovacs Alexandru arată că, motorina are același preț, cheltuielile de operare 

ar trebui să fie aceleași, au redus frecvența, astfel că, probabil operatorii ar trebui să-și revizuiască 

numărul de personal, care poate că sunt prea mulți. 

 Dl primar arată că, din păcate acestea sunt aspecte pe care degeaba le zicem, că nu 

interesează pe nimeni. Operatorii pun presiune pe motivul că vor închide firmele dacă vor lucra pe 

minus, iar noi trebuie să acceptăm, pentru că nu ne permitem să rămânem fără serviciul de 

salubrizare. De aceea, pentru protejarea populației, mai ales a persoanelor singure, am ales taxa 

specială, care pentru noi este o activitate grea și în plus, fiind nevoiți ca noi să încasăm banii de la 

populație și noi să plătim factura lunară către AVE. Practic, din contul ,,autofinanțate,, noi nu putem 

să alocăm bani din bugetul local și nici nu putem să mutăm, deoarece sumele încasate sunt exclusiv 

pentru serviciul de salubrizare. Din acest cont noi trebuie să ne gospodărim și să avem bani suficienți 

să achităm facturile. Din acest motiv trebuie să ajustăm și noi taxele, iar eu ca inițiator, propun 

majorarea de la 12 lei la 20 lei pentru gospodăriile cu o persoană și de la 24 lei la 30 lei pentru 

gospodării cu două persoane. Restul, pentru 3 și 4 persoane, respectiv peste 4 persoane, rămân 

nemodificate. 

 Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat în ședința de comisii,  nu 

sunt obiecții, fiind avizat favorabil. 

Drept urmare, punctul patru al ordinii de zi, cu completările ulterioare, a fost aprobat cu 11 

voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-se Hotararea nr.82.  
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 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea structurii 

rețelei școlare la nivelul UAT Sâniob  pentru anul școlar 2025-2026, d-l primar prezintă raportul 

de specialitate și proiectul de hotarare. 

        Dl președinte de ședință invită la discuții. 

       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul cinci al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.83, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

  

 La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de 

asistenţi personali ai persoanelor cu handicap grav pentru anul 2025,  d-na secretar general 

prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre  și arată că, la fel ca în fiecare an, propunem 

posture pentru mame cu copii în grad de handicap grav, cu asistent personal. Astfel, propunem 8 

posturi, din care 6 posturi sunt ocupate și două posture vacante. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 

       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul șase al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotărârea nr.84, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 

La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului de drept al U.A.T. SÂNIOB în Adunarea Generală a Asociaţilor 

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT GROUP, să voteze aprobarea tarifelor 

pentru gestionarea deşeurilor aferente activităţilor pe fluxul deşeurilor municipale în judeţul 

Bihor, desfăşurate de operatorii: S.C. ECO BIHOR S.R.L., GIREXIM UNIVERSAL S.A., 

RER VEST S.A., S.C. SALUBRI S.A. și S.C. AVE ROMANIA S.R.L., dl primar prezintă 

Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre . 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 

Dl primar, în completare, arată pentru consilierii noi, care nu sunt la curent, că primarul 

comunei Sâniob face parte din Consiliul director al asociației din partea UDMR, mai sunt 3 colegi de 

la PNL și un coleg de la PSD și a fost singurul din Consiliul director care n-a votat mărirea. Dar, 

trebuie să fim și conștienți că dacă majoritatea nu votează, 2-3 firme se ridică și pleacă.  

       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul șapte al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.85, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 

La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind asigurarea cofinanțării 

proiectului “Sprijin pentru pregătirea aplicației de finanţare  şi a documentațiilor de 

atribuire pentru proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din zona 

de nord vest a judeţului Bihor, în perioada 2014-2020 – etapa II”, dl primar prezintă Raportul de 

specialitate și proiectul de hotărâre.  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 

Dl Zatyko Stefan Adalbert, ca președinte al Comisiei de specialitate economice, arată că 

acest material a fost studiat în cadrul ședinței de lucru și n-a fost avizat favorabil. Motivul este că, 

comuna noastră nu este excepțional de bogată, chiar plutim deasupra apei, putem să spunem, iar 

bugetul nostru nu permite să cofinanțăm acest proiect. În principiu, noi am investit în modernizarea 

infrastructurii noastre de apă potabilă, așa că nu vrem să cofinanțăm acest proiect și propunem să 

respingem proiectul de hotărâre. 

Dl primară arată, pentru colegii care n-au fost în mandatul trecut, că acest proiect se 

derulează deja în etapa a II-a și în mare parte înseamnă că operatorul de apă-canal nu va mai vrea să 

folosească  puțurile existente, ci să aducă apă din Criș, printr-o magistrală. În mod normal, din 

moment ce avem noi apă, nu vrem să ni se aducă apă din Criș. 
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 dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul opt al 

ordinii de zi, acesta fiind  RESPINS, cu 0 voturi pentru, 11 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 

La punctul nouă din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind Planurilor de 

amplasament si delimitare a unor imobile din comuna Sâniob în vederea constituirii de 

numere cadastrale noi și înscrierea in CF a domeniului privat., d-l primar prezintă raportul de 

specialitate și proiectul de hotarare și arată că, în continuare ne ocupăm de cadastrarea terenurilor 

care aparțin domeniului public și privat, în vederea înscrierilor în Cartea Funciară. 

        Dl președinte de ședință invită la discuții. 

       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul nouă al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.86, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 

 La diverse 

 

   

 În continuare, dl presedinte de sedinta invita și la alte discuții. 

                   Alte probleme, nu s-au mai discutat. 

 D-l Kiss Stefan-Alexandru – presedintele de sedinta declara sedința incheiată! 

  Vă mulțumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

  

 

 

  

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
          Stefan-Alexandru KISS                                                         Maria-Elena MELA  


